

MARKHAM CHINESE BAPTIST CHURCH – MISSION BOARD

VISION, MISSION, CORE VALUE

VISION – BE A BLESSING TO ALL NATIONS

But you will receive power when the Holy Spirit has come upon you, and you will be my witnesses in Jerusalem and in all Judea and Samaria, and to the end of the earth.” (Acts 1:8)

MISSION



How then will they call on him in whom they have not believed? And how are they to believe in him of whom they have never heard? And how are they to hear without someone preaching? And how are they to preach unless they are sent? As it is written: “How beautiful are the feet of those who bring good news! (Romans 10:14-15)

CORE VALUE – EVERY BELIEVER IS A MISSIONARY

For so the Lord has commanded us, saying, “I have made you a light for the Gentiles, that you may bring salvation to the ends of the earth (Acts 13:47)

MCBC MISSION BOARD STRATEGY AT A GLANCE

Themes What we do	Envision	Enable	Encourage
Goals What we want to achieve	Guide and Transform believers into active mission	Support and Review partnership arrangements for greater impact	Love and Care through prayers and a coordinated support structure
Strategic Initiatives How we will achieve our goals	<ul style="list-style-type: none"> Working with pastors and division leaders, foster a culture of mission with biblical foundation. Let mission stories be shared to inspire and build up. Make MCBC a local training ground for future mission leaders and full-time pastors. Inspire generosity in giving to mission. 	<ul style="list-style-type: none"> Invest resources (people, money, time, opportunities, gifts) with good stewardship. Review, report and evolve the mission programs to engage the church, integrate discipleship into mission service. Provide direction and accountability for mission fund administration. Promote conferences, education programs and Sunday school classes with a mission focus. 	<ul style="list-style-type: none"> Launch Christ followers into their calling in mission and seminary studies for full-time ministry. Develop regular prayer and care network, engage all church divisions and small groups. Support seminary students with mentorship and ministry opportunities. Build resilience in the Mission Board to ready to support transformation.

麥城華人浸信會 - 差傳委員會

異象，使命，核心價值

異象 - 萬國必因我們得福

但聖靈降臨在你們身上，你們就必得著能力，並要在耶路撒冷、猶太全地，和撒馬利亞，直到地極，作我的見證。」(徒1:8)

使命



然而，人未曾信他，怎能求他呢？未曾聽見他，怎能信他呢？沒有傳道的，怎能聽見呢？若沒有奉差遣，怎能傳道呢？如經上所記：「報福音、傳喜信的人，他們的腳蹤何等佳美！」(羅10:14-15)

核心價值 - 眾人皆成為宣教士

因為主曾這樣吩咐我們說：我已經立你作外邦人的光，叫你施行救恩，直到地極。」(徒13:47)

差傳委員會策略概覽



主題 要做甚麼	認定目標	發揮潛能	鼓勵推動
目標 要達成甚麼	引導與轉化 信徒成為 宣教勇士	支援與檢討 伙伴合作達致 更大的影響力	愛護與關懷 透過代禱及協 調的支援架構
策略行動 如何達成目標	<ul style="list-style-type: none"> 與教牧及教會領袖共同培育合乎聖經基礎的宣教文化。 透過分享宣教故事來激勵及建立信徒。 讓麥浸成為未來宣教領袖及全職事奉人員的訓練基地。 激勵信徒盡上本份，奉獻支持宣教事工。 	<ul style="list-style-type: none"> 作忠心的管家，善用資源(人力、金錢、時間、機會、恩賜等)。 透過檢討、匯報及優化宣教項目，使教會的門徒訓練整合於宣教的服事。 為差傳基金的運作提供指引及制定問責機制。 推動會友參與有關宣教的會議、教育課程及主日學班。 	<ul style="list-style-type: none"> 提供平台給予基督門徒，讓他們回應呼召投入全時間宣教或神學訓練。 於各堂及各小組推動恆常為宣教事工祈禱及設立關顧網絡。 向神學生提供督導及事奉機會的支援。 建立鞏固的差傳委員會，預備實踐生命的改變。